
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – grudzień 2023 

 

1 grudnia – odbyło się spotkanie on-line członków SSOM w sprawie strategii rozwoju i 

projektów wybranych przez gminy do realizacji w ramach ZIT. 

6 grudnia – spotkanie z Komendantem Powiatowej Straży Pożarnej p. Markiem Huszlą, który 

złożył dymisję i prawdopodobnie nie będzie już pełnił tej funkcji. 

8 grudnia – w sali sejmiku województwa zachodniopomorskiego odbyła się gala rankingu 

gmin województwa, zorganizowana przez centrum szkoleniowe Fundacji Rozwoju Demokracji 

Lokalnej. Najlepsze gminy w naszym województwie to gminy Mielno, Dziwnów i 

Międzyzdroje. 

13 grudnia – spotkanie z przedstawicielami Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 

sprawie organizacji w 2024 r. kąpieliska nad jeziorem Miedwie. 

13 grudnia – w urzędzie gminy dokonano oficjalnego przekazania sprzętu dla jednostek OSP 

z Bielkowa i Kobylanki, pozyskanego w ramach dofinansowania otrzymanego z Funduszu 

Sprawiedliwości. 

14 grudnia – w siedzibie WIR w Stargardzie odbyło się spotkanie zarządu i komisji rewizyjnej 

stowarzyszenia „Sieja”. Stowarzyszenie zostanie zlikwidowane z uwagi na brak możliwości 

pozyskiwania funduszy na działalność, ponieważ podstawowym warunkiem jest osiągnięcie 

minimum 4 mln zł przychodu z produkcji rybnej, według danych za ubiegłe lata. Beneficjenci 

dofinansowań w ramach stowarzyszenia osiągnęli pułap nieco ponad 1 mln zł. Funkcjonowanie 

stowarzyszenia stało się więc niemożliwe. 

15 grudnia – spotkanie wigilijne stowarzyszenia „ALA”. 

19 grudnia – ocena prac i ustalenie wyników konkursu plastycznego na temat straży 

pożarnych. 

20 grudnia – spotkanie włodarzy gmin – członków SSOM w sprawie przyjęcia ostatecznych 

rozwiązań w zakresie projektów realizowanych przez gminy w ramach stowarzyszenia w 

perspektywie unijnej 2020-2027. 

6 grudnia została podpisana umowa na „Budowę i przebudowę dróg wewnętrznych w 

Morzyczynie”. Zadanie obejmie ulice: Jeziorną, Nad Miedwinką, Paprociową, Wrzosową, 

Iglastą, Szuwarową, Tatarakową i Trzcinową. W ramach inwestycji zostanie też przebudowany 

zjazd z ulicy Nad Miedwinką na ulicę Szczecińską w Morzyczynie. Wykonawcą zadania będzie 

konsorcjum firm: TORMEL Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu (Lider Konsorcjum) oraz 

STANLED I Sp. z o.o. z siedzibą w Stargardzie (Partner Konsorcjum). Termin realizacji: do 

30.04.2025 r. Wartość umowy: 5 319 833,62 zł brutto, z tego 63,63 % (3.385 010,13 zł) to 

dofinansowanie  ze środków unijnych na operacje typu „Budowa lub modernizacja dróg 

lokalnych” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na 

rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

8 grudnia nastąpiło otwarcie ofert na budowę ulicy Polnej w Zieleniewie i Wilczej w 

Niedźwiedziu. Wpłynęło 6 ofert. Na ul. Polną przewidzieliśmy 450 tys. (najwyższa oferta 



564 736 zł, najniższa 405 252 zł). Na ulicę Wilczą przewidzieliśmy 620 tys. (najwyższa oferta 

907 547 zł, najniższa 630 474 zł). Na oba zadania zmieścimy się w kwotach zaplanowanych w 

budżecie, choć dojdą jeszcze koszty nadzoru inwestorskiego. 

Dokumentacja na budowę drogi w Reptowie (odcinek od skrzyżowania do zamkniętego 

przejazdu) została już wykonana i złożona w Starostwie Powiatowym do pozwolenia na 

budowę. Po uzyskaniu pozwolenia przystąpimy do ogłoszenia przetargu, najprawdopodobniej 

w styczniu lub na początku lutego. 

Pojawiło się opóźnienie w zakończeniu projektowania kanalizacji w Reptowie. Wykonawca 

planował zakończenie projektowania do 31.12. Dokumentacja jest gotowa, ale do pozwolenia 

na budowę brakuje uzgodnienia z Wodami Polskimi, na które wciąż oczekujemy. 

Został zamontowany wyświetlacz prędkości przy przejściu dla pieszych na Osiedle Makowe. 

Otrzymaliśmy go nieodpłatnie od Urzędu Marszałkowskiego. Wyświetlacz informuje o 

przekroczeniu dopuszczalnej prędkości, działając ostrzegawczo na kierowców. 

W ramach SKM zostaną zamontowane biletomaty, których koszt jest zaplanowany w 

budżecie na rok 2023. Zgodnie z umową zawartą przez SSOM z dostawcą biletomatów 

urządzenia będą dostarczone jeszcze w tym roku, natomiast montaż odbędzie się na początku 

przyszłego.  

Zostało wykonane i odebrane ogrodzenie boiska w Niedźwiedziu, na które otrzymaliśmy 

dofinansowanie w kwocie 30 tys. zł od Marszałka Województwa. 

Trwają inwestycje gminne: budowa drogi w Jęczydole, budowa drogi w Cisewie, budowa 

parkingu w Morzyczynie. 

W grudniu została rozliczona dotacja otrzymana z WFOŚiGW w Szczecinie na zadanie pn. 

„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kobylanka w roku 2023". Gmina 

na to zadanie otrzymała dotację w kwocie 7020,00 zł, natomiast całkowity koszt usunięcia 

wyrobów zawierających azbest wyniósł 29 828,52 zł. W wyniku realizacji zadania usuniętych 

i unieszkodliwionych zostało  31,44 ton azbestu. 

Złożony przez gminę wniosek o dofinansowanie w programie „Cyberbezpieczny samorząd” 

został pozytywnie zaopiniowany. Kwota grantu wynosi 350 697,59 zł, natomiast wkład własny 

naszej gminy, obliczany zgodnie z ustalonym algorytmem, wyniesie 13 %, tj. 52 402,41 zł. 

Środki będą przeznaczone na zakup urządzeń, programów, licencji i szkoleń podnoszących 

poziom bezpieczeństwa informatycznego i chroniących przed zagrożeniami cybernetycznymi 

w urzędzie i jednostkach organizacyjnych gminy. 

Na ukończeniu jest wykonanie deptaka w Niedźwiedziu. Należy podkreślić, że jest to 

rozwiązanie tymczasowe, a nie docelowe. Prosili o to mieszkańcy, aby do czasu wybudowania 

kanalizacji i przebudowy drogi – co zajmie minimum 3-5 lat – piesi, a zwłaszcza dzieci, mogli 

się bezpiecznie poruszać wzdłuż głównej drogi. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg i zostały zawarte dwie umowy na zimowe utrzymanie dróg. Firma 

Arbet ze Stargardu wygrała postępowanie w zakresie utrzymania gminnych dróg publicznych, 

natomiast firma Kachniarz – dróg wewnętrznych. Odśnieżaniem chodników, przystanków i 

parkingów będą się zajmowali pracownicy komunalni. 



Zakończone zostały prace na skwerku w Kobylance. Zgodnie z planem wykonano pierwszą 

część zadania, polegającą na wyrównaniu terenu i ułożeniu kostki na części placu. W przyszłym 

roku z funduszu sołeckiego zostanie wykonany kolejny etap prac. 

W trakcie są prace polegające na czyszczeniu separatorów kanalizacji deszczowej na terenie 

gminy. 


